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Protokół nr 30/2021 

z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytego w dniu 18 października 2021 r. w godz. od 1600 do 1615 

w  Urzędzie Miejskim  Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1 oraz za pomocą środków 

porozumiewania się na odległość. 

 

Obecni członkowie Komisji Kultury, Sportu i Turystyki: 

1. Bogdan Bezdziecki – Przewodniczący Komisji 

2. Marek Lech Zborowski - Weychman – Wiceprzewodniczący Komisji – on-line 

3. Tadeusz Czerwiecki  

4. Anna Maria Gawlińska  

5. Jacek Juszkiewicz  

6. Kamil Lauryn – on-line 

7. Jacek Niedźwiedzki 

8. Wojciech Pająk – on-line 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Agnieszka Szyszko – Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. współpracy z organizacjami 

pozarządowymi  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

  

Bogdan Bezdziecki – Przewodniczący Komisji Kultury Sportu i Turystyki powitał zebranych 

i przypomniał, że porządek posiedzenia został przesłany wraz z materiałami komisyjnymi.  

 

Radni jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu nr 29/2021 z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 30 czerwca 2021 r. 

2. Informacja z konsultacji społecznych „Propozycji priorytetowych zadań publicznych do 

realizacji we współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi w roku 2022”. 

3. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej w 

Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia  Programu współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

rok 2022. 

5. Wolne wnioski. 

 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 29/2021 z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 30 czerwca 2021 r. 
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Bogdan Bezdziecki zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego protokół został przyjęty. 

 

 

Ad pkt. 2 

Informacja z konsultacji społecznych „Propozycji priorytetowych zadań publicznych do 

realizacji we współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi w roku 2022”. 

– Materiał stanowi załącznik nr 2  do protokołu.  

 

Agnieszka Szyszko – Pełnomocnik Prezydenta ds. Organizacji Pozarządowych powiedziała, 

że zostały uwzględnione uwagi wnoszone m.in. przez radnych, dotyczące np. dofinasowania 

kolonii dla dzieci.  

 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego Informacja z konsultacji społecznych 

„Propozycji priorytetowych zadań publicznych do realizacji we współpracy Miasta Suwałk z 

organizacjami pozarządowymi w roku 2022” została przyjęta. 

 

 

Ad pkt. 3 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej w 

Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022. 

– Materiał stanowi załącznik nr 3  do protokołu.  

 

Agnieszka Szyszko – Pełnomocnik Prezydenta ds. Organizacji Pozarządowych powiedziała, 

że najwięcej uwag zgłosiła Rada Pożytku Publicznego. Były to uwagi techniczne dotyczące 

m.in. doprecyzowania sformułowań oraz powiększenia dotacji np. na funkcjonowanie Centrum 

Informacji Turystycznej, klub rodzica, noclegownię czy Centrum Wspierania Organizacji 

Pozarządowych. Powiedziała, że podział jest podobny, jak w latach poprzednich, bo zadania za 

bardzo się nie zmieniają. Podwyższenia wynikają głównie z podwyżek płacy minimalnej. 

Powiedziała, że Prezydent Miasta przychylił się do większości zgłoszonych uwag. Po 

zmianach, program w całości opiewa na minimalną kwotę ponad 4 mln zł. To pierwszy raz, 

kiedy na ten program została przeznaczona taka kwota. Wcześniej było 3,7 mln zł/ 3,5 mln zł, 

ale – jak powiedziała – koszty wszystkich zadań rosną, dlatego dotacje musiały być zwiększone 

o kwoty minimalne.  

 

Wojciech Pająk zapytał, dlaczego w klubach seniora nie przewidziano podwyżki.  

 

Agnieszka Szyszko powiedziała, że kwota w „grupie senioralnej” jest ogólna i jest ona 

przeznaczona nie tylko na kluby seniora. Zaznaczyła, że nie ma jeszcze dokładnego podziału 

kwot między poszczególnymi zadaniami w tej grupie i może być tak, że na jedno zadanie np. 

program „Złota rączka” przeznaczy się mniej niż dotychczas a dzięki temu na inne np. na kluby 
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seniora, więcej. Podkreśliła, że nie jest jeszcze pewna, jaki będzie podział, ale ogólna kwota 

pozwala na zwiększenie środków na któreś z zadań.  

 

Bogdan Bezdziecki zapytał, czy był nawiązany kontakt z organizacjami, które wnioskowały o 

zwiększenia dotacji i czy te podmioty są usatysfakcjonowane? 

 

Agnieszka Szyszko odpowiedziała, że jeśli chodzi o kluby seniora, nie jest przewidziane 

zwiększenie kwot. Natomiast, jeśli chodzi o Centrum Informacji Turystycznej zwiększenie 

dotacji jest związane głównie z wynagrodzeniami pracowników i umożliwieniem, aby centrum 

działało w maksymalnych godzinach w sezonie. Odpowiadając na pytanie B. Bezdzieckiego 

powiedziała, że zarówno noclegowania, jak i organizacja, która prowadzi CIT były 

zadowolone.  

 

Jacek Niedźwiedzki zapytał, jak wygląda program „Złota rączka”, jeśli chodzi o 

wykorzystanie funduszy na ten cel. 

 

Agnieszka Szyszko odpowiedziała, że program działa od 3 lat i dotychczas wszystkie pieniądze 

przeznaczone na ten cel są wykorzystane. W pierwszym roku było to 40 tys. zł, w drugim 60 

tys. zł.  Zaznaczyła, że można obserwować program, czy z roku na rok seniorzy, którzy już 

korzystali z pomocy, będą korzystać znowu. Dodała, że kwota zapisana w programie jest kwotą 

minimalną i jest szansa na jej zwiększenie.   

 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia  Programu współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2022. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag, wobec czego przystąpiono do głosowania nad 

projektem uchwały. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  -   7 radnych 

przeciw                                       -    0  

wstrzymało się od głosu             -    0  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia  Programu 

współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2022. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Ad pkt. 5 

Wolne wnioski. 
 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. Na tym protokół zakończono.    

 

 

 

     Przewodniczący  

Komisji Kultury, Sportu i Turystyki 

                            Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

                                       Bogdan Bezdziecki 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: Anna Przybycień 

 

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej    

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


